
Referat  

TAT-Kredsens bestyrelsesmøde nr. 3/2024 

8. april 2024 

 
Afholdt bestyrelsesmøde elektronisk, Teams. 
 
 
Dagsorden som følger: 

1. Godkendelse af udsendt dagsorden   
2. Sager til beslutning  
2.1 Generalforsamling – status   
2.2. TAT-Kredsens økonomi efter fusionen  
2.3 Godkendelse af skriftlig beretning 
3. Nyt fra TAT-Kredsen   
4. HB møde i DTS - Kim orienter  
5. Evt 
 
 
Mødedeltagere:  
Formand, Kim Clausen  
Næstformand, Pia Petersen  
Bestyrelsesmedlem, Dan Randum Nielsen  
Bestyrelsesmedlem, Claus Seierup Jensen 
Bestyrelsesmedlem,Frank Jakobsen-Broberg  
 
Afbud:  
Formand for Seniorklubben, Hans-Jørgen Møllegaard  
Bestyrelsesmedlem, Tina Hartung 
Bestyrelsesmedlem, Mikael Markvart  
 
Fra sekretariatet;  
Gitte Anholm, referent 
  



 
1  Godkendelse af dagsorden  
 
Dagsorden blev godkendt. 
 
2  Sager til beslutning  
 
2.1 Generalforsamling - status   
 
Siden bestyrelsesmøde den 19. marts 2024, hvor det blev besluttet at konstituere sig med ny 
næstformand, har bestyrelsen revurderet og besluttet at fortsætte i den nuværende fordeling. Pia 
fortsætter arbejdet som næstformand. 
 
Dagsorden for TAT-kreds generalforsamling 2024 blev gennemgået. 
 
Der har været ønske om at kunne deltage i generalforsamling elektronisk ved Teams. Denne gang i 
2024, vil der være mulighed for at deltage alene som observatør. Bestyrelsen vil frem mod 
generalforsamling 2025 afdække muligheden for at åbne op for fuld elektronisk deltagelse. I forhold til 
evt. forestående vedtægtsændringer for at kunne tilpasse til en teknisk løsning. 
 
 
2.2.  TAT-Kredsens økonomi efter fusionen  
 
Gennmegået, og besluttet vedtaget til præsentation på generalforsamlingen. 
 
2.3  Godkendelse af skriftlig beretning 
 
Godkendt til udsendelse. 
 
 
3.  Nyt fra TAT-Kredsen   
 
Tidligere snak om at ændre på formands- og næstformandstitel, taget op på DTS HB møde. TAT-
kredsen kan ikke ændre i titel for formand og næstformand, vurderet at der i DTS ikke vil blive vedtaget 
en sådan ændring. 
 
4.  HB møde i DTS - Kim orienter  
 
Kim orienterede kort, referat kan læses på DTS hjemmeside her. 
 
5.  Evt 
 
Claus orienterede om et forestående møde på SDE omkring afregning for ulempe-godtgørelse under 
fravær. 


